
 

RESTRICTED 

Håndboldbestyrelsesmøde 

Mødereferat d. 11/10 2023 

Agenda 

1. Status på økonomi 
2. Status på Bambusa 
3. Strategiseminar 
4. Jule Cup 2023 
5. Evt 

 

1) Status på økonomi 
a. Mads laver et overblik over hvad alle hold har af penge i deres holdkasse og deler med 

resten af håndboldbestyrelsen. Herefter deles information ud til de enkelte hold, så de kan 
få brugt pengene. 
 

2) Status på Bambusa sokker 
a. Der er solgt for 60.000 kr. på tværs af alle hold. 
b. Overskydende sokker afleveres fra de respektive hold d. 12/10. 
c. Kontoret eller Mads sender oversigt over indbetalinger til Rasmus. 
d. Herefter afleveres resten af sokkerne retur. 
e. Hvert hold får derefter de pengene, de har tjent på salget. 

 
3) Strategiseminar 

a. Håndboldkaravanen er blevet afholdt med succes sammen med Skovbrynet skole. 35 børn 
deltog og initiativet vil blive gentaget i 2024, og med endnu bedre forberedelse næste 
gang. Initiativet skal sættes i system, så det nemt kan gå igen hvert år. 

b. Vi ønsker en klar strategi i AB Håndbold, så alle (spillere, trænere, forældre osv.) ved hvad 
vi står for som klub og hvad vores ambitioner er. Vi ønsker til en start at samle alle trænere 
og have en åben dialog om hvilken retning, vi som klub, vil sigte imod. 
 

4) Julecup 2023 
a. Planlægningen er allerede godt i gang.  
b. Der arbejdes på at invitere flere hold i forskellige aldersgrupper. 
c. Stor tilslutning fra udenlandske hold 

 
5) Eventuelt 

a. Rød tråd i klubben mangler. Mikal laver et oplæg til resten af bestyrelsen med forslag til, 
hvordan vores rød tråd i klubben kan tage sig ud. Der skal især være fokus på 
niveauinddeling, så vi får matchet alle spillere rigtigt – samt at vi får fyldt alle årgange op 
med spillere, så vi ikke fortsat mister hele årgange ved sæsonskifte. 


